
Predavanje Fa na Fa-konferenciji
povodom 10. godišnjice osnivanja

Minghui web stranice

Li Hongzhi
SAD, 06.09.2009.

(Svi Dafa učenici su se ustali i toplo plješću. Učitelj se smiješi
i signalizira svima da sjednu.)

Rijetke su prilike za osoblje Minghuija* da se okupe na
sastanku; nemate puno prilika da zajednički dijelite i
razmjenjujete iskustva uživo. Stoga sam pomislio da bih vam
se danas mogao pridružiti. Ovo što sam upravo rekao je
itekako istinito jer su neki Dafa učenici uložili sav svoj trud u
Minghui web stranicu, radeći iznimno naporno. Ja sam
svjestan toga.

Moglo bi se reći da među web stranicama koje vode Dafa
učenici, ova je ključna. Od dana kada je oformljena čvrsto se
utemeljila kao alat za kultivaciju Dafa učenika i za njihovu
razmjenu iskustava, a svrha joj je i da pravovremeno
izvještava o progonu Dafa učenika. Stoga je uloga koju je
zauzeo Minghui posebno odlučujuća, postavši trn u oku zla.
To znači da ova web stranica mora postaviti naglasak na
sigurnosti više nego druge web stranice, ne dopuštajući zlu
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učenika, i detalje zlog progona Dafa učenika; također i znate
na koji način se Dafa učenici suprotstavljaju progonu. Zaista,
kakvo god da je stanje kultivacije Dafa učenika, bit će onih
koji dobro hodaju putom i onih koji to čine slabije. Ali, bilo
kako bilo, Minghui je zbilja postigao jednostavno izvanredan
učinak svojim pravovremenim izvještavanjem. To čini
Minghui nečim izvrsnim, a učenici koji sudjeluju su
izvanredni.

Hvala vam svima! To je sve što ću reći. ( Entuzijastični
pljesak)

*) Minghui – riječ koja se koristi u ovom prijevodu se odnosi
na Minghui stranice na svim jezicima

Li Hongzhi 
06.09.2009.

Prijevod na hrvatski, 01.09.2013.
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da iskoristi bilo kakve propuste, jer ova web stranica je u
mogućnosti pravovremeno, direktno izvještavati o progonu
kojem su podvrgnuti Dafa učenici; (izvještaji Minghuija) nisu
utemeljeni na informacijama iz treće ruke, nego su
utemeljeni na izravno dobivenim informacijama iz prve
ruke. Minghui ima svoje načine stupanja u kontakt s Dafa
učenicima unutar Kine i sve ove godine je u operativnom
smislu uspio biti poprilično stabilan. To je izravno povezano
sa kultivacijskim stanjima onih koji rade na Minghuiju,
posebno onih Dafa učenika na čelu, kao i sa njihovim
osjećajem odgovornosti. To je suprotstavljanje zlu.
Jedinstvena priroda Minghuija znači da su neki Dafa učenici
koji sudjeluju relativno izolirani i donekle imaju manje
prilika da razmjenjuju iskustva s drugim učenicima. To im
otežava stvari.

Što god da je slučaj, jednostavno je izuzetno da je Minghui
došao do današnjeg dana. Po pitanju uloge koju je do sada
imao, on je moćno razotkrio progon od strane zla, posebno
zadnjih godina. Od početka progona, on i dalje
pravovremeno pruža istinitu sliku kultivacijskog stanja Dafa
učenika i služi kao mjesto spajanja svih učenika. Učenici od
svukuda – bili oni unutar Kine ili izvan Kine, bilo gdje da se
nalaze – mogu dijeliti svoja iskustva putem Minghui web
stranice. Pružajući Dafa učenicima takav kanal u njihovoj
kultivaciji, svatko je u stanju vrlo brzo saznati o cjelokupnoj
situaciji kultivacije Dafa učenika; a web stranica također
služi i kao indirektni način komunikacije. To je odlično.

Izuzimajući Minghui i nekoliko drugih web stranica koje
govore iz drugačijeg kuta, sve web stranice (koje ste
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nose Dafa učenici. Svaki pojedini projekt i inicijativu na kojoj
radite da se spasu ljudi su pro-aktivno organizirali i
podržavali Dafa učenici, a te stvari imaju ogroman učinak
dok ih obavljate. Rezultati vašeg objašnjavanja istine i
spašavanja ljudi su zaista očiti. To me uistinu čini sretnim.
Na početku sam bio dosta zabrinut zbog stvari na razini
detalja, brinući se da se nećete dobro nositi s njima i da će
vam biti teško nositi se sa izazovima s kojima ste suočeni.
Tada sam bio jako zabrinut. Sada nisam. Sav vaš trud dobro
napreduje i ne zovem prečesto koordinatore različitih
projekata. Sazreli ste i stvari napreduju sve bolje i bolje. Put
kojim svaki od naših medija napreduje je onaj koji ste vi
utabali. Vi ste sami odlučili o smjeru vaših medija i uspjeli
ste dobro odmjeriti što možete i što ne možete učiniti. To je
posebno tako za Minghui web stranicu, jer je bila izvrsna u
tom pogledu. Cijelim putom se čvrsto nosi sa svim, i nisu se
pojavili nikakvi veliki problemi; njen razvoj je sveukupno bio
zdrav. Tijekom svega ovog, samo činjenicom da nemate
problema zadajete zlu najveći mogući udarac.

Stabilnost Minghuija, stanje u kojem je otporan na smetnje i
njegovo pravovremeno izvještavanje – to su bili razlozi zbog
kojeg ga je zla KPK na početku žestoko mrzila. Sada ga se
jednostavno užasno boji. Što se tiče ljudi svijeta, nisu svi
pošli za zlom. Među ljudima koji su bili obmanuti, neki su
ranije bili protiv Falun Gonga, a sada mu se dive. To nam
samo govori o ogromnom učinku koji ima objašnjavanje
istine. U najmanju ruku ste u stanju vidjeti stanje učenika
unutar Kine i u inozemstvu kao i razmjenu informacija koja
se odvija, a iz tih informacija ste upoznati sa sveukupnim
stanjem stvari, kakvo je sveukupno kultivacijsko stanje Dafa
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utemeljili) izvještavaju o situaciji Dafa učenika i o progonu
kao normalni medijski entiteti u društvu. Međutim, Minghui
je izravniji jer zauzima stajalište Dafa učenika, oslikavajući
kako napreduje kultivacija Dafa učenika kao i progon. Od
posebnog značaja je i činjenica da je u stanju dobiti
informacije iz prve ruke. To nije nešto što mogu druge web
stranice, stoga to još više govori o važnosti uloge koju
Minghui ima. Stoga, bez obzira na sve, trebate uraditi još
bolji posao vodeći web stranicu i obratiti posebnu
pozornost na sigurnost – da sakrijete stvari od zla.

Po pitanju kultivacijskog oblika, Falun Gong nema ništa
skrivati. Međutim, s obzirom da nas zla KPK progoni,
moramo biti na oprezu. Ona neprestano obmanjuje kineski
narod, kao i ostatak svijeta, sprječavajući da ljudi saznaju o
njenim zločinima kroz povijest kao i realnu situaciju s
njenim progonom Dafa učenika; Ona skriva istinski izgled
svog zlobnog lica, koristeći svakakve zlobne načine u
progonu. Stoga, želimo biti na oprezu i otkriti njene zlobne
zločine. Morate ovaj alat (Minghui) još nadograditi, i trebate
biti još bolji u tome. Istovremeno, ne smijete popustiti u
vašoj osobnoj kultivaciji, jer Minghui će biti sve uspješniji i
još više izvanredan jedino ako vi uspijete biti bolji kao
pojedinci i u kultivaciji.

Kroz otkrivanje zla, spašavanje živih bića i pomaganje
Učitelju da ispravi Fa, Minghui je utemeljio svoju moćnu
vrlinu i uistinu je izvanredan. Moguće je da će se u
budućnosti, u njihovim razgovorima, živa bića odnositi
prema njemu također kao prema nečemu izvanrednom.
Razlog tomu je to što Minghui izvještava sa drugačije
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konzulat zbog progoniteljskog ponašanja?

Učitelj: Nekad, kada ste u procesu apliciranja za dvoranu,
najveći izazovi na koje nailazite nisu samo stvari inherentno
vezane za prezentiranje Shen Yuna, nego su rezultat
problema koje zla KPK uzrokuje iza kulisa. Ono o čemu ja
razmišljam je da bez obzira na njihovu umiješanost, Dafa
učenici hodaju svojim putom, i sve dok nastavljate obavljati
stvari sa ispravnim mislima, prirodno ćete uspjeti. Međutim,
nećete biti u stanju dobro napraviti on što trebate napraviti,
ako dopustite da vas oni zbune. Da, možete ih tužiti. Otkriti
ih da ih cijeli svijet vidi bi, zapravo, pomoglo u prodaji
karata. Prvo se pozabavite glavnim zadatkom koji je ispred
vas, a onda ih kasnije možete odvesti na sud. Ali, svrha nije
da ih se tuži. Svrha je da ih razotkrijemo. Zla KPK nije
svjesna koliko ružno izgleda vanjskom svijetu. Na primjer,
gdje god Shen Yun ode izvoditi predstavu, konzulat zle KPK
ili njeno veleposlanstvo zove strane diplomate u tim
gradovima, govoreći im da ne odu gledati Shen Yun. Ali,
rezultat je da oni odu kupiti karte i gledaju predstavu.
Mnogi od njih niti ne znaju za predstavu prije nego što
dobiju poziv. Tako da ispada da kad oni to rade, za Shen Yun
prave malo besplatnog reklamiranja. Kada ti ljudi dođu
kupiti karte, pitaju zašto (konzulat ili veleposlanstvo zle
KPK) to rade, a to nam daje savršenu priliku da im
objasnimo istinu. Odavno sam rekao da kad bi se zla KPK
jednostavno suzdržala da ne radi ništa da bi vjerojatno bilo
bolje za nju, jer čim ona nešto napravi, to se pretvori u
skandal i loše se završi.

To je sve što bih imao za reći. Kakvu ogromnu odgovornost
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polazišne točke i razlikuje se od svih drugih medija (koje
vode Dafa učenici), koji funkcioniraju kao normalni mediji u
društvu. Druga stvar je da je web stranica uspjela, unatoč
teškim okolnostima, konzistentno održavati kontakt s Dafa
učenicima unutar Kine, na taj način dobivajući informacije
iz prve ruke. To je nešto što drugi mediji nisu uspjeli učiniti,
uključujući velike, međunarodne medijske agencije. Ne
obraćajte pažnju na opseg utjecaja koji web stranica ima
trenutno: u budućnosti će ljudi biti svjesni njene važnosti.
Zapravo, čak i sada mnogi glavni mediji, obavještajne službe
skoro svake zemlje, kao i organizacije i pojedinci u svakoj
državi koje zanimaju ljudska prava u Kini, svi posjećuju
Minghui web stranicu i prate je sa zanimanjem. Znaju da je
(ono o čemu izvještava) istinito. Samo se radi o tome da
zbog ekonomskih interesa, nacionalnih interesa, ili zbog
određenih međunarodnih okolnosti, oni glume ignoranciju i
ne namjeravaju, ne usuđuju se ili ne žele isprovocirati zlu
KPK. Međutim, u bliskoj budućnosti svi ljudi će se trebati
suočiti s cijelom ovom situacijom. Istina sve više izlazi na
vidjelo i tko god se ne suoči s tim, tko god se ne uspije
suočiti s realnošću, neće imati budućnost.

Ne dajte da vas zavara činjenica da društvo trenutno ide
naprijed kao i uobičajeno, zauzeto kao nikad ranije, sa svim
stvarima koje se odvijaju naizgled normalno. Naravno, takvo
je stanje ljudskih stvari, ali čovjek nije ovdje zbog toga.
Povijesni period tijekom kojeg se odvijao proces stvaranja
civilizacije za ljudsko društvo je sada iza nas, kao što je i
proces potpunog uspostavljanja riznice kulture koja bi
ljudima omogućila da u posljednjem trenu razumiju Dafa.
Stoga je današnje vrijeme namijenjeno za ljude da sada
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Čuvši današnje Učiteljevo Fa predavanje, pitam se je li taj
program zapravo potreban?

Učitelj: Jesam li ja to rekao? Sa svim što činite, na vama je
da dobro međusobno surađujete i diskutirate zajedno. Ovo
pitanje je previše specifično. Neću se protiviti bilo čemu što
radite; sve dok uključuje objašnjavanje istine, ja ću to
podržavati. Najveći problem za vas je da uspijete dobro
surađivati. Na vama je da spoznate kako pretvoriti ideju u
konkretan posao i da odlučite imate li sposobnost da to
izvedete. Sve dok to što radite ima za cilj spašavanje ljudi, ja
sam za to. Sve što Dafa učenici trebaju raditi je spašavati
ljude i objašnjavati istinu.

Učenik: Postoje neki veći gradovi u Kini u kojima još uvijek
nema lokalnih materijala za objašnjavanje istine, poput
lokalnih verzija Minghui tjednika ili malih letaka za
objašnjavanje istine. Je li to situacija u kojoj bismo se trebali
uključiti da pomognemo kolegama kultivatorima u
kontinentalnoj Kini da naprave lokalne materijale za
objašnjavanje istine, ili bismo trebali sačekati da oni to
naprave?

Učitelj: Kako stvari stoje, radna snaga je vrlo ograničena
ovdje izvan Kine. Ako na sebe uzmete na stotine gradova
unutar Kine i pokušate za njih napraviti materijale za
objašnjavanje istine, vi to zaista nećete moći. Takvo nešto
također zahtjeva dobru koordinaciju.

Učenik: Naišli smo na teškoće dok smo pokušavali rezervirati
dvoranu. Je li se to dogodilo zato što nismo tužili kineski
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iskoriste sve što su naučili kroz povijest kako bi se
racionalno suočili s ovom finalnom epizodom. Kako osoba
odabire, i što odabire – sve počinje sada. Ali čovjek je
neprestano griješio tijekom povijesti, stoga dok ljudi donose
svoje izbore, postoje bogovi koji se koriste zlom da ometaju,
pa je to postalo teško iskušenje za ljude i živa bića. Ponuđen
je put kojim se može izaći, ali da bi se pružila prilika onima
koji još uvijek imaju dobre misli da budu spašeni: Dafa
učenici su počeli objašnjavati istinu. Dafa učenici su
trenutno nada za spasenje ljudi u svakoj regiji. Dostigavši
točku na kojoj se danas nalazi, povijest ljudskog roda je ušla
u stadij kulminacije.

U finalnom razvoju događanja, također su uključeni faktori
kojima je namjena da testiraju Dafa učenike, jer svaki Dafa
učenik stremi kultivaciji do Ispunjenja. Istovremeno, Dafa
učenici imaju ogromnu odgovornost: više od samo svog
Ispunjenja, svatko mora nositi misiju spašavanja ljudi svijeta,
živih bića. To nikad u povijesti nije bio slučaj. U prošlosti,
kad bi netko prenosio Fa ili govorio o spašavanju živih bića,
radilo se jedino o osnaživanju i kompletiranju kulture koja je
ljudska povijest. Kršćanstvo i budizam su se rasprostranili
unutar svojih određenih sfera tijekom povijesti, ali to je
zapravo bilo zbog utemeljenja kulturološke komponente
putem koje čovjek razumije božansko. Međutim, širenje
Dafa u svijetu je drugačije. U ovom slučaju cijelo
čovječanstvo je suočeno sa pitanjem hoće li svatko na kraju
dobiti spasenje. Ova ogromna pozornica ispred nas danas –
pozornica ljudskog roda – bila je pripremljena za Dafa i Dafa
učenike. U kojem god projektu ili inicijativi sudjelovali, ili
bilo čim se bavili da spasite živa bića, svi biste trebali biti
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Učitelj: Mnogi Dafa učenici dolaze sa visokih ravni, a neki su
iz vrlo visokih domena; i zaista, Fa ispravljanje je dovršeno
na tim mjestima. Može se predvidjeti kako će izgledati stvari
kada Dafa učenik završi svoju kultivaciju, jer mu Učitelj
pomaže podmiriti i usavršiti stvari za vrijeme procesa Fa
ispravljanja. Ali ako se negdje na tom putu taj Dafa učenik ne
uspije kultivirati na tu visinu, onda će se taj (odgovarajući)
svijet dezintegrirati i jedan će se iznova stvoriti i podmiriti
za njega na bilo kojoj razini do koje se kultivirao. Ako na
kraju ta osoba ne bude u stanju dovršiti svoju kultivaciju,
onda neće biti ničega i za njega u budućnosti neće postojati
kozmičko tijelo niti će postojati mjesto za njega; sve što je
on predstavljao će prestati postojati i bit će potpuno isti kao
obična osoba.

Učenik: Nema puno učenika u mom području. Ako Minghui
bude objavljivao ekskluzivne intervjue s tim učenicima, hoće
li ih to razotkriti pred zlom?

Učitelj: To je problem. Ako ponekad nema puno učenika u
određenom području, a vi identificirate odakle objavljujete
ekskluzivni intervju, onda je vrlo moguće da će zlo moći
pogoditi lokaciju tog učenika. Stoga bi Minghui definitivno
trebao biti diskretan po pitanju takvih stvari i ne otkrivati ih.
Imajte njihovu sigurnost na umu.

Učenik: Televizijski program „Fokus na Minghui“ je jednom
imao veoma dobru ulogu u objašnjavanju istine, ali je
zaustavljen zbog nedostatka ljudstva. Željeli bismo nastaviti s
tim programom i pokušavamo neko vrijeme. Međutim, do
sada ga zbog raznih razloga nismo uspjeli ponovno pokrenuti.
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marljivi u tome i to dobro privesti kraju. To je posebno
istina za Minghui web stranicu, koja je u kratkom vremenu
rada već utemeljila moćnu vrlinu. Dafa učenici to shvaćaju i
Učitelj je jako dobro svjestan, čak joj se i ljudi svijeta dive, a
to čak uključuje i one zle. U ovoj finalnoj fazi biste trebali
biti još bolji u tome i učiniti ju još moćnijom. Ne možete
posustati. Što su okolnosti lakše, vi trebate manje
posustajati. Što su okolnosti opuštenije, vama je lakše da
popustite u razmišljanju i da se opustite. To neće
funkcionirati. Imperativno je da je dobro vodite. To je
zapravo i svrha ovog današnjeg sastanka – da zajedno
razmjenjujete uvide na temelju Fa i da se unaprijedite na
temelju Fa. Isto je kao i svaki put kada smo u prošlosti
održavali Fa konferencije na kojima ste svi mogli otkriti u
čemu ste nedovoljno dobri, napraviti skok naprijed u svojoj
kultivaciji i stoga bolje ispuniti uloge u projektima ili
timovima u kojima se nalazite. Ista stvar je i sa današnjim
sastankom. Kroz današnju razmjenu iskustava možete
krenuti naprijed i bolje obaviti posao koji trebate obaviti.

Učitelj ne govori ove stvari samo zato što su one ugodne za
čuti. Minghui je zaista odigrao ogromnu ulogu. Kultivatori,
naravno, ponekad rade stvari ili sagledavaju stvari ljudskim
mislima. To se ponekad događa. Da svi razmatraju stvari
ispravnim mislima, rekao bih da više ne bi imali potrebe da
se kultiviraju. (Smije se) A kada se pojavi ljudsko razmišljanje,
postoje problemi i stvari u kojima ste nedovoljno dobri;
postoje problemi u suradnji i smetnje koje rezultiraju iz
straha. Sve to se pojavljuje. Ali, bilo kako bilo, sveukupno
stvari napreduju na zdrav način i glavno tijelo djeluje
iznimno dobro.
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tekstove? Ili bi samo Minghui trebao ostati onaj koji to čini?

Učitelj: Ja ih objavljujem samo na Minghuiju jer to pomaže
da se održava njegov kredibilitet. Druge stranice koje vode
Dafa učenici i koji su namijenjeni za našu zajednicu ih mogu
također objaviti i to će biti zaštita od onih lažnih stranica
koje uzrokuju štetu.

Učenik: U Ženevi, i širem području Švicarske, naše pripreme
za prezentiranje Shen Yuna kao i naše kultivacijsko
okruženje nisu isti kao u drugim zemljama. Što je jedinstveno
u Ženevi, ili Švicarskoj?

Učitelj: Ne događa se ništa jedinstveno, ne radi se o tome.
Dovesti Shen Yun u Ženevu i Švicarsku je isto kao i bilo gdje
drugdje, ili barem je ista organizacija predstave za vrijeme
perioda u kojem je Shen Yun na turneji. Jedina razlika bi bila
ako su obični ljudi ti koji rezerviraju show, u kojem slučaju
naši učenici ne bi morali sudjelovati u prodaji karata. U toj
situaciji učenici ne moraju sudjelovati jer su obični ljudi ti
koji prodaju karte, i oni su ti koji su rezervirali dvoranu. To
je tako. Ako trupa, međutim, dolazi u Švicarsku kao dio
turneje, onda učenici trebaju sudjelovati. Kad je vrijeme
turneje i kada drugi nisu rezervirali show, u krivu je tko god
kaže učenicima da nije potrebno da sudjeluju.

Učenik: Učitelj je rekao da je iznad Tri Sfere Fa već potpuno
ispravljen te da većina ljudskih bića dolazi s viših ravni. Može
li se to razumjeti kao da su, bez obzira jesu li ti ljudi spašeni
ili ne, njihova originalna kozmička tijela već spašena te su
ušla u budućnost?
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Razgovarali ste o puno stvari jutros, tako da možda imate
nekih pitanja koja biste me željeli pitati. Nije bilo
jednostavno da se okupimo. Možemo zajedno istražiti
pitanja koja mi želite postaviti i ja ću odgovoriti na ona na
koja budem mogao. (Kratka pauza, entuzijastični pljesak)

Učenik: Jesu li publikacije Minghuija potrebne jedino za
vrijeme Fa – ispravljanja ili su nešto što će se prenijeti i
kasnijim generacijama?

Učitelj: Mislim da je sadržaj Minghuija dragocjen materijal
prikupljen kroz kultivaciju Dafa učenika. U budućnosti neće
biti progona, stoga se Minghui tada neće morati brinuti o
povjerljivosti stvari ili otkrivati zli progon (smijeh), zato što
će situacija biti drugačija. Ali Minghui je medijska ispostava,
iako otvoreno izvještava o procesu i stanju kultivacije Dafa
učenika, mislim da će, budući da je medijska ispostava,
najvjerojatnije biti prenesen budućim generacijama. Čak i
ako ga ne prenesete njima, buduća potomstva će sa srcem
cijeniti pojam „Minghui web stranica.“ Ali, mogao bi čak
postati glavni medijski entitet koji operira u regularnom
društvu. Mislim da bi moglo tako biti. (Učitelj se smiješi) (Svi
plješću)

Učenik: Tijekom svojih prvih 10 godina, Minghui se fokusirao
na osiguravanje da materijal koji se odnosi na kultivaciju
dostiže određeni standard i fokusirao se na otkrivanje
progona u Kini. Bi li se ubuduće trebao povećati trud u
objašnjavanju istine visoko obrazovanim ljudima i glavnoj
struji zapadnjačkog društva?
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potpisujete bilo kakve ugovore. A po pitanju karata, određen
broj mogu dati vama i da vi budete odgovorni za prodaju tih
karata, dok će blagajni ostati karte za koje su oni odgovorni;
a nakon što prodate određenu količinu koju uspijete,
možete vratiti ostatak na blagajnu. Vratit ćete svaku
preostalu kartu jer svaka karta predstavlja iznos novca koji
je ekvivalentan cijeni karte, te konačno možete s njima
podmiriti račun. Ili, ako samo iznajmljujete prostor, onda
ćete morati podmiriti samo jednu stvar, a to je totalna
cijena prostora. Najkritičniji je iscrpljujući i zahtjevni trud
naših učenika koji prodaju karte. Ipak, koraci koji su
uključeni su jasno izloženi. Nije komplicirano.

Međutim, postoji jedna stvar, naime da u zapadnjačkom
društvu postoji sustav društvenog staleža, a ista stvar je i sa
dvoranama. To je zaista važno imati u vidu. Ako je vaša
dvorana visokog kalibra, doći će vam glavna društvena
matica, ako nije, oni neće doći. Trebate biti načistu s tim. Ne
trudite se toliko da nađete nešto povoljnije. Ako ne bude
došla društvena matica, bit će malo ljudi u publici.

Učenik: Mogu li izvjestitelji s Minghuija izvještavati o podršci
Falun Gongu koju daju članovi obitelji praktikanata?

Učitelj: Ako je pozitivno, naravno da možete. Sve slično
tome je u redu. Ako uvjeti to dopuštaju, možete krenuti sa
takvim stvarima. Takve stvari mogu imati učinak spašavanja
ljudi, jer oni predstavljaju Dafa učenike u pozitivnom svjetlu
i pozitivni stav ljudi prema Dafa učenicima.

Učenik: Može li Clearharmony objavljivati Učiteljeve
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Učitelj: Minghui je do sada pružao izravni zapis kultivacije
Dafa učenika. Što se tiče osiguravanja standarda, medijska
ispostava bi zasigurno trebala dobro obavljati posao, a to je
posebno važno za Minghui. Svi ste vi kultivatori i znate o
čemu biste trebali, a o čemu ne biste trebali izvještavati. Ako
se neispravni pogledi ili manjkava razumijevanja objave
online – posebno na Minghuiju – to bi utjecalo na novije
učenike.

Možete međusobno prodiskutirati i odlučiti trebate li
pojačati trud u objašnjavanju istine određenim grupama, u
vremenu koje dolazi. Ali kao web stranici, put za Minghui je
već uređen. To je vaš put, vaš pristup i smjer vaše web
stranice. Način na koji obavljate stvari sada je odraz vaše
vlastite najbolje procjene, stoga biste trebali nastaviti na
način kao do sada. Osim ako progon prestane i ne bude bilo
potrebe da se otkriva zlo jer će istina svima biti poznata – a
tada će stvari biti drugačije – (vaš pristup) se ne bi trebao
puno mijenjati.

Učenik: Izvedbe Shen Yuna su bez mane i zaista mogu imati
učinak spašavanja živih bića i mogu imati velik utjecaj na
ljude. U isto vrijeme je rad koji obavljaju Dafa učenici dosta
grub, oni se ne trude imati visok nivo i jedva da obraćaju
pažnju na stvarne rezultate svega što čine.

Učitelj: (Smiješeći se) Odnosi li se to na neke od načina i
metoda kojima se ljudi služe u promocijama i prodaji
karata? Izvedbe Shen Yuna su visokog kalibra, naravno. To
je utemeljeno. U najmanju ruku možemo reći da trenutno
ne postoji nijedna druga produkcija koja se može usporediti
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Učitelju. Mi ćemo nastaviti naporno raditi i napraviti bolji
posao da naša stranica bude što sličnija kineskoj.

Učitelj: Da, vjerujem vam. To mogu reći jer cijelo ovo
vrijeme radite na stranici, i ono što ste napravili zaista nije
bilo lako.

Učenik: U mnogim područjima gdje je sveukupna razina
xinxinga nedovoljna ili suradnja nije dobra, ljudi oklijevaju
pozvati Shen Yun na gostovanje ili se boje da će završiti u
financijskom gubitku postavljajući show. Teško je pokrenuti
stvari. Želio bih pitati Učitelja da nam da nekakve upute po
tom pitanju. Bojim se da ako i dalje ne organiziramo show, da
će biti prekasno.

Učitelj: Nema zapravo ničeg teškog u postavljanju Shen Yun
predstave. Radi se samo o tome da ljudi ne znaju što je sve
uključeno pa misle da je teško. Vi samo morate pronaći
hotel, pomoći im da se smjeste i omogućiti im smještaj.
Onda im svaki dan pripremite hranu; lunch paketi ili brza
hrana je također ok. I svatko može obaviti posao interakcije
sa kazalištem. No, osigurajte da je osoba koja stupa u
kontakt s kazalištem osoba koju je odobrila Dafa udruga te
da to radi u ime lokalne udruge. Tada, kada ste u interakciji
s kazalištem, možete im pustiti NTDTV-ov video koji
predstavlja Shen Yun i video reakcija publike, pa će znati o
čemu se radi kad to pogledaju. Vi ne morate ništa reći, oni
će vas sami pitati nadate li se da će oni sami pozvati show ili
želite sami iznajmiti kazalište. Većinom naši učenici sami
rade na prodaji ulaznica. Tako je to zaista dosta jasno.
Trebat ćete osigurati da su troškovi jasno navedeni kada
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sa Shen Yunom. Međutim, način na koji smo na početku
predstavili Shen Yun publici je bio donekle neotmjen. Sa
svim uvijek postoji proces u kojem osoba ide od toga da ne
zna kako nešto učiniti do toga da zna; i kako osoba
postupno stječe iskustvo i vještine, osoba nauči dobro
obavljati stvari. Zaista postoji proces.

Učitelj trenutno nadgleda stvari vezane za Shen Yun, a to je
zbog toga što je razina visoka po pitanju tehničke
sofisticiranosti kao i koordinacije svih različitih elemenata
koji su uključeni u to, od kojih svaki podrazumijeva posebnu
stručnost. Mnogi Dafa učenici su to željeli napraviti, ali kada
su pokušali, rezultati nisu bili tako idealni. Želio sam do
zrelosti voditi Dafa učenike koji su željeli potvrđivati Fa i
spašavati živa bića putem ovog umjetničkog oblika, i
naravno, jednom kad sam se ja uključio, to je postalo nešto
potpuno drugačije. Ako ja nešto uradim, ja ću to učiniti
najboljim, najboljim na svijetu. (Učitelj se smiješi) (Pljesak)
Međutim, promocija predstave i prodavanje karata zavisi od
Dafa učenika u svakoj regiji. Budući da postoje rascjepi u
kultivacijskim stanjima učenika na svakom mjestu, postoje
velike razlike u tome koliko dobro oni surađuju, a čak je bilo
i razlike u tome kako su ideje o prodavanju karata i
prezentiranju predstave odjeknule među učenicima. Stoga,
neminovno je da postoje razlike u pristupu i kvaliteti.
Također, nikad ranije niste radili takve stvari, i učenici u
nekim područjima nisu ništa znali o takvim stvarima. Stoga,
morate proći kroz proces o kojem smo razgovarali, a to je
učenje kako nešto uraditi od samog početka. Vi ćete
postupno naučiti kako obaviti te stvari i steći ćete to znanje,
i kvaliteta će se postupno poboljšati.
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Stoga svom snagom želimo ljudima priopćiti činjenice i
spasiti živa bića.

Kada svi spoznaju istinu, neće biti načina da se progon
nastavi i zla KPK će pasti sa mjesta moći. Ali stvari koje mi
radimo nisu u svrhu njenog svrgavanja, nego su radi
spašavanja živih bića. Progonitelj će sam sebe svrgnuti, a
živa bića će ga rastvoriti. Zla KPK je vrhovno zlo, stoga kad
je rastvaramo ciljamo na zla bića iza nje, na oblik zle partije
u ovom svijetu, a ne na same ljude. Zbog toga tražimo od
ljudi da istupe iz KPK, da se oslobode od zle partije i da
pobjegnu iz zlih šaka. Uz izuzetak nekoliko zlih kolovođa
koji su inkarnirana zla bića, ne smatramo da je itko demon;
nego se radi da su ljudi u njegovoj zamci. Na taj način
trebamo to sagledati. Stoga, što se tiče Minghuija, samo se
dobro nosite po tom pitanju, i bit će u redu ako niste
direktni po pitanju, odnosno manje govorite o
dezintegriranju zle partije ili ako odaberete manje
izvještavati o tome.

Učenik: Kada imamo želju običnim ljudima predstaviti Shen
Yun, možemo li e-mailom poslati Shen Yun web adrese
običnim organizacijama ili pojedincima?

Učitelj: Ne bi trebalo biti nikakvih problema ako im
predstavite Shen Yun web stranicu. Ali, ako to napravite na
način da to izgleda kao naporni junk mail, onda će to imati
loš učinak. Stoga to trebate napraviti razumno i na
inteligentan način. Ne uznemiravajte ljude.

_Učenik: Cijeli tim japanskog Minghuija šalje pozdrave
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Učenik: Imam pitanje vezano za zaposlenike koji rade puno
radno vrijeme na Minghuiju. Rade na sajtu puno radno
vrijeme zadnjih deset i više godina, bez bilo kakvih prihoda ili
običnog zaposlenja, tako da su počeli tražiti regularne
poslove. Pod trenutnim okolnostima, bili bilo u redu da
apliciramo za standardne izvore financiranja?

Učitelj: Kada imamo osoblje koje radi puno radno vrijeme to
može osigurati da Minghui glatko funkcionira i da izvještaji
teku bez prekida, što je važno. Mislim da svi vi produbljujete
vaše razumijevanje kroz današnji sastanak. Ali vi trebate biti
ti koji će smisliti kako riješiti takve izazove i vi trebate biti ti
koji će uložiti trud. Zadatak dobrog vođenja Minghuija je
posao od ogromne važnosti i to je nešto što spašava ljude.
Pokušajte riješiti izazove koji su se pojavili radeći i
diskutirajući zajedno.

Ako želite aplicirati za financiranje od strane običnih ljudi,
možete to učiniti. Situacija je bila drugačija prije nekoliko
godina. U to vrijeme je zaista bilo puno zla koje je utjecalo
na cijelo čovječanstvo i kontroliralo sve grupe ljudi. Stvari
su sada drugačije. Ljudi se sada bude i većina zla je
očišćena, stoga je zlo izgubilo sposobnost da kontrolira
javnost. Budući da je takva situacija možete pokušati i vidjeti
kako bude išlo.

Učenik: Radeći na Minghuiju bitno je održavati sigurnost i ne
biti u centru pažnje. Zbog toga mi koji smo izvan Kine često
osjećamo pritisak od našeg okruženja i nekima od nas se čini
teško na najbolji način iskoristiti svoje sposobnosti ili
koordinirati rad s drugima. Kad su drugi projekti pokušavali
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ljudi svijeta taoci te bijedne zvijeri, zle KPK, i kad nemaju
nade. Nadalje, današnja živa bića dolaze iz nebesa, i još je
svaki od njih predstavnik sustava kozmičkih tijela.
Spašavanje jedne osobe stoga rezultira spašavanjem
nebrojenih, nemjerljivih života, a moćna vrlina koja leži iza
te radnje je jednostavno ogromna. Može li se reći da je to
nešto što bi obična osoba mogla postići? Bi li bila vrijedna?
Ne bi. Jedino oni koji su vrijedni da budu Dafa učenici to
mogu izvesti, i jedino oni mogu rastvoriti tu bijednu zvijer.

Nešto ogromno poput ovog će zasigurno biti direktno
povezano sa Fa ispravljanjem i zbog toga vas zovem „Dafa
učenicima iz perioda Fa ispravljanja.“ Onda, koja je razlika u
kultivaciji između Dafa učenika iz vremena Fa ispravljanja i
Dafa učenika budućnosti? Kultivacija u budućnosti neće
nositi tako veliku misiju niti će takva odgovornost biti
vezana uz nju; ono bitno će biti osobno ispunjenje osobe.
Stoga danas, kada su Dafa učenici suočeni sa takvim zlom u
svijetu, zlom koje ne samo da kao taoce drži ljude svijeta
nego povrh svega progoni Dafa učenike koji ih mogu spasiti
– zlo koje je uništilo toliko mnogo živih bića u prošlosti – te
trenutno uništava tolika bića, onda ako naši učenici ne
poduzmu nešto da ih spase, tko će? Iako ja ne priznajem
ovaj progon, on se na kraju ipak dogodio, i ljudi su
progonjeni. Stoga moramo stupiti u akciju da ih spasimo. To
znači da moramo informirati ljude da je zla KPK zemaljski
oblik vraga i moramo imati na umu da je njena
dezintegracija u svrhu spašavanja ljudi. Naš cilj nije njena
dezintegracija, nego spašavanje ljudi. Mi je nećemo
dezintegrirati kako bi preuzeli njenu političku moć, nego da
bi oslobodili kineski narod kojeg je ona držala kao taoce.
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uvjeriti učenike koji rade na Minghuiju da im bi se trebali
pridružiti, neki od njih bi čak nesmotreno izjavili: „I dalje
radiš na Minghuiju, u ovom vremenskom periodu?“

Učitelj: O kojem god vremenskom periodu se radilo, i dalje
trebate raditi na Minghuiju. Očito je da postoje problemi sa
takvim komentarima. Iako Minghui vidno ne utječe na
društvo kao što to možda čine ostale medijske ispostave,
iako možda nema puno sadržaja koji je zanimljiv običnim
ljudima, on svejedno oslikava kultivacijsko stanje Dafa
učenika bez filtriranja i izvještava o progonu i stvarima kroz
koje prolaze. Stoga je od glavnog značaja i važnosti. Na neki
način, ostale medijske ispostave nemaju sposobnost da to
rade upravo sada. Kad bi neka od drugih medijskih ispostava
prestala postojati, postojale bi druge koje bi obavljale njen
posao. Ali, da nema Minghuija, nijedna medijska ispostava ga
ne bi mogla zamijeniti. Zbog toga kažem da ne samo da
Minghui treba nastaviti, nego također treba biti dobro
vođen.

Učenik: Želimo da engleska verzija Minghuija kao i izdanja
na drugim jezicima funkcioniraju kao učinkoviti instrumenti
za informiranje glavne struje zapadnjačkog društva o Falun
Gongu, kao i da budu učinkoviti izvori za Dafa učenike koji
su u kontaktu s vladom. Web stranice bi trebale biti
financijski isplativ i učinkovit pristup za to. Međutim, nismo
sigurni jesu li također potrebni i tiskani materijali.

Učitelj: Ne-kineska izdanja Minghuija su uistinu vrlo važna
za brojne nacionalnosti koje postoje te za vlade i
organizacije ljudskih prava koje ih čitaju. Kada ste ranije
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Učitelj: Proces razrješavanja je proces smanjivanja i
eliminiranja. Kao prvo, to smanjuje progon Dafa učenika, a
kao drugo proširuje opseg ljudi koji mogu biti spašeni.
Zapravo, otkrivanje laži zle partije dok objašnjavamo istinu
ima učinak rastvaranja i to se upravo događa, jer taj zli režim
na životu održava prijevara. Za Minghui web stranicu je u
redu da se pridržava stava (o toj temi) kojeg se pridržavala
do sada. Nijedan kultivacijski put u povijesti nije nikada
održavao bilo kakvu vezu sa političkom moći. Ali postoji
nešto što svi znate, naime radilo se o kršćanstvu, budizmu i
sl., svi su željeli uništiti zlo. Bilo da se radilo o Sotoni, kralju
Mari ili nekom drugom – uključujući sve zle demone koji su
naškodili ljudima – redovnici i majstori Dharme bi se
pozabavili njima putem religijskih rituala. U starim danima
kršćanstva i katolicizma su postojali majstori ili specijalisti
koji su se bavili posebno tim stvarima. O čemu god da se
radilo, ni u kojem slučaju nisu ciljali na zla bića koja su
preuzela političku moć.

Čim neki ljudi čuju o procesu „rastvaranja KPK“, teško im je
to razumjeti. Ali, istina je da je ono što mi radimo
spašavanje živih bića koje vrhovna zvijer, zlo, drži kao taoce
– dovodimo ih do oslobođenja. Mnogi se pitaju: „Kakve to
veze ima s našom kultivacijom?“ Zaista, kultivacija kakvu
imamo danas se odvija drugačije od kultivacije u prošlosti
jer Dafa učenici imaju misiju. Iz obilja nebrojenih živih
entiteta, zašto ste vi postali Dafa učenici? Kako to da ste vi
Dafa učenici upravo kada ovaj masivni kozmos prolazi kroz
proces obnavljanja i ponovnog stvaranja? Toliko je ogromna
odgovornost Dafa učenika i ta odgovornost uključuje
spašavanje živih bića kad više nisu nimalo dobri i dok su
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prikazivali činjenična stanja o situaciji Dafa učenika, mali
broj ljudi je želio čitati. To je donekle bilo zbog faktora zlih
elemenata koji su kontrolirali ljude; drugi faktor je bio da su
ljudi uzimali u obzir vlastite interese dok su birali između
snažne države kontrolirane od strane zle KPK i ranjive
grupe poput Falun Gonga te su se odlučili ne suočavati se s
problemom. Sada su stvari drugačije. Zli elementi koji su
kontrolirali ljudska bića su uništeni i ljudi se bude. Ranije,
kada su zli elementi iza KPK kontrolirali ljude, glavne
svjetske novine i televizijske postaje skoro bez iznimke nisu
imale hrabrosti izvještavati o tom pitanju. Ali, sada to rade i
govore o tome. Počeli su obraćati pozornost na KPK-ov
progon Falun Gong učenika. Neke stvari se suptilno
mijenjaju, stoga kada se radi o tome kojim posebnim
pristupima krenuti, možete pokušati i vidite čine li se stvari
izvedive.

Učenik: Osjećamo da bi pokrivenost o događajima iz svijeta
na Minghui trebala biti bogatija i nadamo se da ćemo vratiti
učenike koji su prije radili za Minghui. Možemo li im reći da
je Minghuijevo izvještavanje o stvarima izvan Kine i dalje
važno? Ako čvrsto ne vjeruju u važnost Minghuija, prilično je
teško ohrabriti ih da se potrude oko izvještaja iz inozemstva.

Učitelj: Maloprije sam rekao: Minghui je vrlo važan.
Informacije iz prve ruke koje dobiva iz Kine su definitivno
pouzdane i niti jedna druga web stranica ne pristupa
informacijama iz istog kuta – tj. kao prozor u kultivaciju
Dafa učenika. Onda kao Dafa učenici, trebate održavati
pozitivan stav o Minghuiju, bez obzira na razmišljanja
običnih ljudi. Postoje neki koji ne promatraju Minghui u
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trebao proizvoditi sam Clearharmony.

Učenik: Dafa se proširio u brojne zemlje. Kako bismo na
Minghuiju mogli bolje prikazati ovo veliko širenje Dafa?

Učitelj: To nije primarna stvar koju Minghui treba raditi.
Samo izvijestite o tome na normalan način i to će biti u
redu. Ono na što se Minghui prvenstveno fokusira je razvoj
kultivacije glavnog tijela Dafa učenika, sa posebnom
naznakom da se otkrije progon koji se odvija unutar Kine;
većina njegovih izvještaja su kultivacijske okolnosti Dafa
učenika u Kini. Vi možete uraditi druge stvari kao dodatak.
Ali, vi se ne možete odvojiti od puta kojim sada kročite, od
puta koji ste uspostavili.

Učenik: Zaustavljeno je tiskanje francuskog izdanja knjige
Falun Gong, iako ona i dalje cirkulira među učenicima. Je li u
redu da novo-pridošlima besplatno damo elektronsku verziju?

Učitelj: Da, možete to učiniti. Ona je oduvijek bila dostupna
online, na Dafa web stranicama, a Falun Gong materijali su
oduvijek bili dostupni za besplatno preuzimanje. Možete to
napraviti.

Učenik: Ranije, dok smo provjeravali kvalitetu vijesti izvan
Kine, nismo se ustručavali koristiti slogan „Razriješiti KPK,
zaustaviti progon.“ Međutim, toj frazi nismo davali veliku
važnost u našim izvještajima jer smo bili zabrinuti da Dafa
učenici ne dobiju krivi utisak da je to neka „uputa“ koju
trebaju pratiti. Usput smo primijetili da neki učenici od toga
zaista rade veliku stvar. Jesmo li se ispravno ponijeli? Ili se
previše brinemo?
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pozitivnom svjetlu i rekao bih da oni imaju problem. Ako
ništa drugo, sigurno ga imaju po tom pitanju. Budući da
Minghui izravno izvještava o kultivacijskom stanju glavnog
tijela Dafa učenika, on igra ključnu ulogu u omogućavanju
razmjene iskustava među Dafa učenicima diljem svijeta, a to
je nešto što niti jedna druga medijska ispostava ne može
učiniti. Niti mogu izvještavati iz kuta na koji Minghui to radi.
To je ono što Minghui čini drugačijim. Naravno, neizbježno
je da će se pojaviti nedostaci. Ali, kultivirajući se i
sazrijevajući, unaprijedit će te se po pitanju tih stvari i
ojačat ćete u procesu.

Učenik: Dafa učenicima u kontinentalnoj Kini godinama
nedostaje veća količina DVD-ova za distribuciju. Mogu li
kultivatori s Minghuija ili oni koji su radili za FGMTV
nastaviti proizvoditi programe koji objašnjavaju činjenice o
Falun Gongu za kontinentalnu Kinu?

Učitelj: Ne mogu se uključiti u specifikacije tih stvari. Ako ti
učenici imaju uvjete i vrijeme koje je potrebno, onda mogu
ići naprijed i raditi zajedno s njima. Nemam primjedbi. Ako
već rade na drugim projektima ili inicijativama, onda biste
trebali pogledati pitanja koordinacije stvari. Porazgovarajte
s njima. Ti DVD-ovi su učinili puno dobra. Možete učiniti to
što ste opisali ako uvjeti dozvoljavaju.

Učenik: Svakog dana smo umorni i napravili smo puno posla.
Ali, ipak nismo vidjeli primjetno bolje rezultate u spašavanju
ljudi. Izgleda da nas nešto blokira.

Učitelj: Zasigurno postoje izazovi, i zaista ćete biti umorni.

13

je većina ljudi na ovom svijetu došla od gore, a to je
drugačije od situacije koju su bogovi vidjeli kad su na
početku napravili te aranžmane. Da su znali kakva vrsta
ljudskih bića će u ovo vrijeme biti prisutna, da će doći sa
visokih ravni, oni se tada ne bi bili usudili da postave brojku
jedan od deset ljudi. Ali, činjenica je da je zlo uredilo stvari
do te mjere i to su stvari koje nitko ne može povući. Stoga,
dok smo suočeni sa takvom zlobno skovanom preprekom,
ne možemo popustiti truditi se da objasnimo istinu.

Učenik: Budući da francuska izdanja Clearharmony i
Minghui web stranica imaju limitiran broj prevoditelja, oni
trenutno dijele prevedene članke, a to znači da je sadržaj ove
dvije web stranice jako sličan. Neki kolege kultivatori se
pitaju je li potrebno održavati dvije stranice sa praktično
identičnim sadržajem.

Učitelj: Kad bi francuski učenici uspjeli da imaju dovoljno
radne snage, onda bi trebalo pokušati da stranice ne budu
toliko slične. Ali, ako nema dovoljno radne snage, onda je
teško reći. Ono što bi Clearharmony mogla napraviti je
izvještavati o nekim drugim stvarima. Minghui, međutim, ne
može promijeniti njegov poseban karakter. Oni se razlikuju.

Učenik: Njemačko izdanje Clearharmony se želi udružiti sa
Minghuijem da dijele materijale jer nemaju puno radne
snage.

Učitelj: Može se samo reći da je u redu da se sa
Clearharmony dijeli dio Minghuijevih izvještaja te da se na
taj način uštedi radna snaga. Ali drugi sadržaj bi i dalje

32



Oni među vama koji su na čelu imaju malo vremena za
odmor, znam. Rekli ste da rezultati koje imate u spašavanju
živih bića, spašavanju ljudi nisu primjetni. Ja ne mislim da je
tako. Na rad Minghuija referiraju razni mediji koji ga
promatraju, i oni će saznati o situaciji (vezano za Dafa) iz
stvari o kojima se izvještava na stranici. Također, sve više i
više običnih ljudi prepoznaje Minghui, a neki će čitati
Minghui nakon što upoznaju Dafa.

Učenik: Shvatio sam da, kako bismo što brže spasili ljude,
trebamo prvenstveno pomoći učenicima u Kini koji nisu
istupili naprijed te da to učine što prije. Mala mjesta za
učenje Fa su uspostavljena u nekim dijelovima Kine, i u
njima ljudi pomažu jedni drugima, što je imalo veliki učinak.
Možemo li iskoristiti Minghui da ohrabrimo učenike u Kini
da oforme male grupe za učenje Fa, kako bi bili u mogućnosti
bolje dijeliti iskustva jedni s drugima i međusobno si
pomagati, i dalje imajući u vidu pitanje sigurnosti?

Učitelj: Grupe za učenje Fa, vježbališta i konferencije za
razmjenu iskustava – to su stvari koje sam vam dao, i ja sam
oduvijek podržavao da se njima služite. Ali kultivacijska
stanja nekih učenika su takva da zanemaruju sigurnost do
određenog stupnja i u trenu, kada su uzbuđeni, zaborave na
sve; ili u drugim slučajevima je problem da ljudi idu u
ekstreme; a također postoje i oni koji su vezani za
pokazivanje samih sebe. Svaki od tih problema će
uzrokovati gubitke ili će naše učenike dovesti u opasnost. U
redu je da napravite to o čemu ste me pitali, ali takve stvari
se ne bi trebale napraviti neoprezno.
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nakon toga priđete da mu objasnite istinu, prihvatit će ono
što imate za reći. Ako mu pokušate objasniti istinu prije
nego pogleda i ako ne uspijete, gledat će s predrasudama.
Ako čak bude imao samo jednu takvu misao u glavi, učinak
onog što gleda neće biti dobar jer će ga ta misao blokirati.

Učenik: Kada neki kolege kultivatori unutar Kine pošalju
članak, kažu nam da ga proslijedimo kineskom izdanju Epoch
Timesa u slučaju da ga Minghui ne objavi. Je li to sigurnosni
rizik? Pretpostavlja se da bi trebali održavati jednu liniju
kontakata, te da to bude Minghui.

Učitelj: Da, možete to uraditi ako nema nikakvih problema
po pitanju sigurnosti. Ali, ako ima, onda se trebate
racionalno ponašati po tom pitanju.

Učenik: Učitelj je ranije spomenuo da bi kao minimum preko
50 % živih bića unutar Kine trebalo biti spašeno. Kakva je
situacija trenutno? Ako nastavimo biti marljivi i ako budemo
imali ispravne misli, ima li nade da pređemo tu brojku?
Možemo li doći do 60 ili 70%?

Učitelj: Kad su bogovi na svakoj razini vidjeli stanje stvari u
ovom svijetu, oni su napravili određene aranžmane, a
rezultat je da je na svakoj razini aranžman takav da će ostati
samo jedna od deset osoba na zemlji. Na temelju stvari koje
ste učinili do sada, broj nije dovoljan. Ne radi se o tome da ja
želim zadržati neki određeni iznos. Točnije, trebali bismo
spasiti što je više moguće, a minimalno bi polovica trebala
ostati; ili bi bilo idealno kad bi to bilo 70 ili 80 %. Zbog toga
sam vam rekao da date sve od sebe i da ih spasite. Znam da
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Učenik: Neki učenici u Kini imaju puno iskustva u
objašnjavanju istine i uspiju postići da prolaznici naprave
„tri istupa“ u roku od pet minuta. Neki učenici kažu ljudima
da će biti spašeni ako kažu: „Falun Dafa Hao.“ Međutim, neki
kolege kultivatori smatraju da u tako kratkom vremenu nije
moguće dobro objasniti činjenice o Dafa i o progonu, stoga
čak i ako osoba pristane napraviti „tri istupa“, nije
zajamčeno da će biti spašena. No, drugi učenici smatraju da
će, budući da je osoba stvorila tako dobru misao, ta osoba biti
spašena.

Učitelj: Kada osoba kaže da istupa iz zle KPK, ona više nije
pod kontrolom zlih elemenata KPK ili bogova u ovom
univerzumu s kojima se Fa ispravljanje još nije pozabavilo, i
ta osoba postaje biće koje je iskazalo stav. Takvi ljudi
pripadaju budućnosti, i njih će paziti bogovi koji igraju
pozitivne uloge. Ostatak njenog života i pitanja budućnosti
njenog bića će se preurediti. U trenutku kad se pojavi
istinska misao osobe, sve se počinje mijenjati.

Kada netko istupi iz KPK, više nije pod njenom kontrolom.
Kada više nije pod njenom kontrolom, odmah doživljava
promjenu. O kakvoj promjeni je riječ? Njegovo tijelo je
očišćeno od otrovnih elemenata i faktora zlobne partije i on
drugačije gleda na pitanja vezana za Falun Gong i progon
kojem je izložen. To se pojavljuje kao rezultat (njegovog
vlastitog čina istupanja iz partije), stoga će on ući u
budućnost. Međutim, ako kaže: „ Ja sam protiv KPK, ali ne
odobravam ni Falun Gong,“ to znači da još nije zauzeo
položaj, jer treći izbor ne postoji.
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naporima da zaustave progon. Postoji li ovdje nešto na što bi
trebali obratiti pažnju? Ili, možemo li ih, primjerice, ohrabriti
da pokažu podršku Falun Gongu kao grupa?

Učitelj: Da, možete to učiniti. Dok objašnjavamo istinu mi
ciljamo na ljude, a to radimo da bismo spasili ljude, bez
obzira tko su. Ako su voljni usvojiti rezoluciju protiv
progona, to bi bilo značajno i, istovremeno, zar KPK ne bi
bila oduševljena s tim!

Učenik: Trenutno Minghui ima neke video klipove koje je
producirao NTDTV u kojima članovi publike komentiraju o
Shen Yun predstavama. Možemo li ih proizvoditi naveliko i
koristiti ih kao dio materijala koji su namijenjeni za
populariziranje Shen Yuna?

Učitelj: To je nešto što bi NTDTV i drugi medijski entiteti
mogli napraviti na široj osnovi, ali Minghui ne bi trebao
raditi istu stvar. Minghui ne bi trebao skretati sa svoje
putanje.

Učenik: Je li entuzijazam kojim ljudi trenutno distribuiraju
Shen Yun DVD-ove unutar Kine prikladan? Je li u redu da
ljudima govorimo o Dafa dok radimo na tome da naširoko
promoviramo Shen Yun? Neki kultivatori su rekli da je
najbolje da ne stvaramo prepreke ljudima prije nego što
pogledaju Shen Yun, jer će pomisliti da je to nešto vezano za
Dafa.

Učitelj: Tako je. Ako im u tom trenutku ne možete objasniti
istinu, onda je najbolje da ispočetka ne govorite ništa.
Primatelj će se promijeniti nakon što pogleda DVD. Kad mu
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Učenik: Minghui je praktično postavio standard i sadržaj za
brošure i letke za objašnjavanje istine. Ali, po pitanju TV
programa, naši kolege kultivatori izvan Kine nisu proizveli
nikakve potpune DVD-ove od „Hrabrog putovanja između
neba i zemlje“ još od prije pet godina. Učenici iz Kine su sada
u jedan DVD spojili razne kratke programe koji podižu svijest
o Dafa i kratke filmove koji otkrivaju KPK, poput onog o
masakru na trgu Tiananmen i o potresima. Međutim,
kvaliteta bi mogla biti bolja. Znam da je proizvodnja dobrog
DVD-a za objašnjavanje istine veliki projekt, ali budući da
mogu biti toliko snažni, želio bih predložiti našim kolegama
praktikantima izvan Kine koji imaju mogućnosti, da ponovno
to stave na prvo mjesto i da se ta dilema razriješi. Ne znam je
li u redu dati takav prijedlog kada su Dafa učenici toliko
zauzeti.

Učitelj: Ako imate mogućnosti da napravite takve stvari,
onda zajednički možete raditi na njima. Ako nemate, onda
to ne bi trebalo siliti. Ako nemate projekata koji su već
započeli, ako ne radite na nečemu toliko hitnom, ili ako neki
učenici nisu uključeni u ikakve projekte, a imaju potrebne
vještine, onda možete pokušati.

Učenik: Može li Minghui organizirati diskusije o određenim
temama, na temelju učestalih problema poput straha,
vezanosti za vrijeme, oslanjanja na obične ljude i sl.?

Učitelj: Zajedno možete diskutirati o bilo čemu vezanom za
kultivaciju. Možete pisati članke ili voditi kratkoročne
kolumne. Ali, trebali biste dobro koordinirati rad na takvim
stvarima.
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trebali uzeti u obzir pitanje sigurnosti.

_Učenik: Literarna kvaliteta kineske web stranice se nije
popravila već duže vremena, a to kod običnih ljudi uzrokuje
probleme pri čitanju – posebno kod intelektualaca. Je li to
faktor koji utječe na stopu spašenih ljudi?

Učitelj: Nisam puno čuo o tome. Primarni cilj izvještavanja
na Minghuiju je da otkrije zlo i prikaže istinsko stanje
kultivacije Dafa učenika, stoga je u redu sve dok možete
samo održavati normalnu kvalitetu proze. Nema potrebe da
pokušavate da postanete literarna ili umjetnička publikacija,
Naravno, bilo bi bolje kad bi vam pisanje bilo posebno
dobro. Ali, ako kažete da je način pisanja na Minghuiju toliko
loš da ne može spasiti ljude, pa ja se ne bih složio s tim.

Učenik: Minghui tjednik (inozemno izdanje) se trenutno tiska
u Hong Kongu, Tajvanu, New Yoku, Philadelphiji,
Washingtonu, San Franciscu i Dallasu. Kolege kultivatori
vjeruju da on ima dobar utjecaj na objašnjavanje istine.
Možemo li odabrati i neku drugu publikaciju s Minghuija koja
objašnjava istinu i tiskati je izvan Kine?

Učitelj: Možete pokušati distribuirati Minghuijev rad u
društvu, ali to je ipak nefiltrirano izvještavanje o tome kako
Dafa učenici trpe progon i kako napreduje njihova
kultivacija, zato ćete morati razmotriti koliko će obični ljudi
biti u stanju to prihvatiti.

Učenik: Kada političarima sa zapada objašnjavamo istinu,
pronašli smo da neki zakonodavci koji su socijalni liberali
pokazuju podršku prema učenicima Falun Gonga u njihovim
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Učenik: Želio bih pitati poštovanog Učitelja kako gledati na
situaciju u kojoj učenici unutar Kine unajmljuju dobre
odvjetnike u cilju pokretanja pravnih postupaka. U mnogim
slučajevima ti odvjetnici dobro i čvrsto govore na sudu, ali
učenici i dalje dobivaju iste kazne. Također ima učenika koji
vjeruju da ako ne unajmimo odvjetnike koji će za nas na sudu
dati „izjavu o nevinosti“, to znači da priznajemo progon od
strane zla.

Učitelj: Evo kako ja gledam na to. Ako imate mogućnosti i
ako su uvjeti dobri, onda mislim da biste trebali unajmiti
odvjetnike. Zašto to kažem? Zar se Dafa učenici ne bi trebali
kultivirati istovremeno se maksimalno usklađujući sa
načinima običnih ljudi? Onda razmotrite činjenicu da zla
KPK govori kako je „velika, slavna i ispravna“ te da ljudima
svijeta govori kako poštuje zakon. Dobro, onda bih
angažirao odvjetnika pa da vidimo. Svaka riječ koju su
izrekli neki od odvjetnika koji brane Falun Gong i Dafa
učenike u njihovim argumentima, bila je razumna i imala je
veliki učinak. Iako su rezultati bili različiti, način na koji te
izjave otkrivaju zli progon predstavlja objašnjavanje istine i
spašavanje živih bića. Minghui i druge web stranice su
objavile izvještaje o progonu tih odvjetnika, a to je i dalje
potvrdilo da je zakonodavni sustav zle Partije prijevara; to
još dublje otkriva pravu prirodu zle KPK. Iz tog razloga bi i
dalje trebalo angažirati odvjetnike.

Angažiranje odvjetnika i obrana na sudu mogu sami po sebi
služiti za spasenje ljudi. Tko god prisustvuje saslušanju, bio
da je netko kojeg je poslala zla KPK ili običan građanin, čut
će činjenice koje odvjetnik racionalno prezentira. Zar se tim
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izvršavali poslove običnih ljudi. Kad bi se ta grupa zapravo
raspala, onda bi svi oni koji polažu nade u Falun Gong
također izgubili nadu.

Učenik: Jedan Dafa učenik iz siromašne regije je želio
unajmiti vrhunskog odvjetnika da pokrene tužbu nakon
uhićenja, ali su troškovi bili stotinu tisuća yuana. Financijski
je to bilo previše za obitelj tog Dafa učenika, a u okruženju
također nije bilo kolega kultivatora koji su bili imućniji. Stoga
se morao osloniti na pomoć cijele grupe kolega kultivatora.
Može li se ovo sagledati kao sakupljanje novca?

Učitelj: Ako je cijena bila previsoka, to je samo po sebi bio
problem. Trebate objašnjavanjem istine naći odvjetnika koji
ima osjećaj za pravdu. Pokretanje pravnih postupaka zaista
služi za otkrivanje zla, spašavanje živih bića i zaštitu Dafa
učenika. Ako lokalni Dafa učenici budu mogli doći do jasnog
razumijevanja problema i ako svi budete mogli zajedno
raditi u izvršavanju toga, onda mislim da će trud biti dobra
stvar. Ali, ako je jedina svrha da se izbjegne zatvor i progon
od strane zla, onda nije uključeno toliko moćne vrline. Ne bi
trebalo biti nikakvih problema da ljudi pomognu jedni
drugima donirajući nešto novca da se angažira odvjetnik. Ali
ako je koordinator taj koji govori svima da doniraju novac za
odvjetnika, ako je cijena previsoka i ako se svi ne slažu s tim,
onda bih rekao da bi trebali pogledati motive te osobe.

Učenik: Postoji li sigurnosni rizik ako Dafa učenik kojeg zlo
ima na spisku traženih osoba preuzme ulogu koordinatora?

Učitelj: Da bismo zaštitili Dafa učenike, mislim da biste
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neće pobuditi dobrota u tim ljudima? Neki suci bi zanijemili
slušajući i pognuli bi glavu. Neki policajci su im čak kasnije
sa divljenjem dobacivali: „Dobro ste govorili!“ kad bi
odvjetnici napuštali sudnicu. To znači da se probudila
dobrota tih ljudi. Čega se zlo boji? Zar se ne boji upravo
toga? Zbog toga smatram da je potrebno angažirati
odvjetnike. Kada ljudi svijeta budu imali hrabrosti istupiti i
otvoreno govoriti, kada vide da je progon Falun Gonga zla
stvar, zar to nije vrijeme kada će se raspasti zla partija?
Ljudi će znati da odmazda čeka počinitelje i shvatit će da će
zla Partija morati odgovarati kada padne. A oni koji su
umiješani u progon će shvatiti da će i oni u budućnosti biti
poslani na sud. Zar ljudi neće razmišljati o takvim stvarima?
Zar to neće zapanjiti i uplašiti zlo? Neće li to pomoći da se
obuzda progon? Zlo se boji obrane koju ti odvjetnici izlažu,
stoga ne dopušta takvu obranu. Stoga, nije li to samo još
jedan razlog više zbog čeka se to treba uraditi? Rekavši to,
ne forsirajte stvari ako uvjeti nisu dobri i ne odlazite u
ekstreme. Ne inzistirajte na tome čak i ako ne postoje uvjeti
samo zato što je Učitelj rekao što je rekao. Obvezno ostanite
racionalni dok pomažete Učitelju u Fa – ispravljanju.

Učenik: Učenici u Kini sami prave knjige, u skladu sa
sadašnjim okolnostima. Neki učenici smatraju da je lijepa i
elegantna izrada knjiga prikaz poštivanja prema Učitelju i
Fa, dok drugi smatraju da naši limitirani resursi trebaju biti
potrošeni na izradu materijala za objašnjavanje istine i
spašavanje ljudi.

Učitelj: Tako je. Izrada elegantnih i prelijepih knjiga zaista
trenutno nije potrebna u kontinentalnoj Kini. S obzirom na
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Učenik: U Changchunu ima puno ljudi koji imaju sudbinske
veze s Učiteljem, i oni prihvaćaju da je Učitelj velika osoba.
Međutim, prolazimo kroz velike izazove kada im dublje idemo
objašnjavati istinu. Koje druge metode možemo koristiti da ih
spasimo?

Učitelj: Ako objašnjavate istinu na dubljoj razini, to ne znači
da ste nužno našli problem i upotrijebili pravo rješenje. Vaš
razgovor treba teći u smjeru onoga u vezi čega oni imaju
krivo shvaćanje. Tu imaju učinka i neki faktori preostali od
strane zla kao i laži koje su se pojavile tijekom progona.
Jednom kad nađete temeljnu prepreku koju imaju bit ćete u
stanju razriješiti je.

Učenik: Je li u redu da Dafa učenici unutar Kine sudjeluju u
pokretu „Prijelazne vlade Kine“? ( Učitelj: Ne, to nije
prikladno.) Sada su većina onih koji su se priključili online
„prijelaznoj vladi“ Dafa učenici iz kontinentalne Kine, i ta
grupa i dalje pokušava uvjeriti učenike unutar Kine da im se
pridruže.

Učitelj: Ne želim da Dafa učenici sudjeluju u stvarima
običnih ljudi. „Prijelazna“ vlada, demokratski pokret i razne
demokratske grupe se poistovjećuju s Dafa učenicima i
prijateljski su nastrojeni prema nama, ali vi na osnovu toga
ne možete miješati obične stvari sa kultivacijom i
povijesnom odgovornosti koju nose Dafa učenici. Dafa
učenici ne bi trebali sudjelovati u običnim stvarima. Drugim
riječima, Dafa učenici su grupa kultivatora i jedini razlog
zbog kojeg mogu sve napustiti i suprotstaviti se zlu je zbog
toga što imaju Fa u srcima. Problem je ako Dafa učenici budi
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trenutno stanje stvari, bez obzira na tamošnju eleganciju
izrade, one neće dostići kvalitetu tiskanja kakva je
postignuta izvan Kine. Zbog čega onda ulagati sav taj trud?
Sve dok imate knjige za učenje Fa i dok to može služiti da
spasi ljude, to je dovoljno. Knjige mekog uveza su također
dovoljno dobre. Nije pravo vrijeme da se bavimo
elegancijom. Umjesto toga biste sav trud trebali posvetiti
spašavanju ljudi. Ako trebate učiniti knjige malo
elegantnijima da biste spasili ljude, onda je to u redu. Ali,
ako nije takav slučaj, onda fokus vašeg truda neka bude na
„tri stvari.“

Učenik: Na koji način Minghui može odigrati veću ulogu u
spašavanju ljudi izvan Kine?

Učitelj: Put kojim Minghui ide je takav kakav treba biti.
Ciljanje na ljude izvan Kine nije jedan od Minghuijevih
posebnih zadataka. Ali s vremenom, kada svijet bolje upozna
Falun Gong, ljudi će sve više hrliti da čitaju Minghui. Bit će
tako jer će shvatiti da su Dafa učenici njihova nada za
spasenje. Stvari će se tada promijeniti, ali sada se Minghui
fokusira na glavno tijelo progonjenih Dafa učenika i on je,
kao nijedna druga medijska ispostava, više kao prozor u
kultivaciju Dafa učenika.

Učenik: Kada Dafa učenici dijele materijale na turističkim
lokacijama ili na zračnim lukama izvan Kine, na mnogim
takvim mjestima većinom dijele novine i letke koji govore o
istupanju iz KPK. Materijale koji na izravniji način
predstavljaju Dafa ne koriste u velikom broju.
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Učenik: Trenutno koordinatori u kontinentalnoj Kini ne
obavljaju stvari na isti način kao što to rade Dafa udruge
diljem svijeta. Ponekad je očito da kolege kultivatori čine
nešto neispravno, a u nekim slučajevima to direktno utječe
na našu sigurnost, no koordinator odbija promijeniti njegov
pristup čak i nakon dugih razgovora. Ne preostaje nam ništa
nego da osiguravamo sigurnost kolega praktikanata samo se
služeći ispravnim mislima. Što da radimo u takvim
slučajevima?

Učitelj: Da, zaista postoje neki koji su tako nemarni. Zlo će
iskoristiti njihove propuste i donijet će takvu vrstu nevolje
koju ste opisali. Oni nisu marljivi i ne obraćaju pažnju na
sigurnost drugih. Kad bi svi bili u stanju racionalno sagledati
stvari i raditi ih sa ispravim mislima, situacija bi bila potpuno
drugačija.

Učenik: Danas postoji veliki broj učenika koji napuštaju Dafa
zbog ove ili one religije i okolnosti se razlikuju. Neki se i dalje
smatraju Učiteljevim učenicima, ali se drže devijantnih
predodžbi. Uložili smo puno vremena i truda da im
pomognemo. Neki su se vratili, a drugi se i dalje tvrdoglavo
drže tih trivijalnih religioznih stvari. Znamo da Učitelj pazi
na njih cijelo vrijeme, ali nismo sigurni što nam je činiti.

Učitelj: Dobro im objasnite stvari i pogodite prave točke, i
oni će ponovno dobiti jasnoću ako im možete pomoći da
vide gdje im shvaćanje odstupa. Za većinu ovih ljudi
problem je strah. Sada se te religije ne progone otvoreno, ali
ako i kada budu, pogledajmo gdje će ti ljudi otići. Tu je strah
u igri.
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Učitelj: Običnim ljudima je nemoguće razumjeti duboka
učenja Falun Gonga i njima se ne mogu govoriti stvari na
visokim razinama. Ako želite predstaviti Dafa na izravan
način, vaši informativni materijali bi trebali objasniti
najjednostavnije i obične točke, kao na primjer što je Falun
Gong. Govorite o Falun Gongu na jednostavnoj i bazičnoj
razini, kao npr. kako se ponašati i koliko su učinkovite
vježbe. Nije važno koliko godina ste proveli objašnjavajući
činjenice, to je najfundamentalniji sadržaj koji uvijek trebate
objasniti. Mnogi ljudi ne razumiju o čemu je riječ kad se radi
o Falun Gongu zbog nedostatka bazičnog znanja, stoga će to
uvijek biti nešto što trebate objasniti. Nijedan od viših i
dubljih principa Falun Gong kultivacije ne bi trebalo
objašnjavati običnim ljudima, jer takve stvari će samo imati
negativan učinak na ljude jer ih obični ljudi ne mogu
shvatiti. Vi možda osjećate da ste bili u stanju potpuno ih
shvatiti, ali to je zato što se dugo vremena kultivirate i došli
ste do spoznaja malo po malo. Ako želite da obična osoba
odjednom razumije Dafa na tako visokoj razini, osoba nije u
stanju to učiniti, i to što radite je ista stvar kao da tjerate tu
osobu od vas. Stoga, običnim ljudima ne trebate objašnjavati
stvari na visokim razinama.

Učenik: Kada su neki obični ljudi iz kontinentalne Kine
vidjeli kako Dafa učenici distribuiraju novine iz drugih
izvora, čak i bez čitanja novina su komentirali da Falun Gong
postaje „politički nastrojen“, ili su smatrali da se udružujemo
sa demokratskim aktivistima.

Učitelj: Zaista biste trebali obratiti pažnju na to. Trebate biti
jasnog uma i spašavajte ljude racionalno. Današnji ljudi
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prijašnjih asistentskih centara i drugi koordinatori su svi bili
kultivatori poput drugih učenika. Nisu postali asistenti jer su
bili izvanredni u kultivaciji; moguće je da se nisu kultivirali ni
temeljito poput prosječnog učenika. Oni su zapravo postali
koordinatori ili asistenti jer su bili voljni i sposobni da obave
stvari. Dok im objašnjavate istinu trebali biste pronaći gdje
su se zaglavili.

Učenik: Nakon početka progona, pojavio se val za valom
kultivatora koji su preuzimali uloge koordinatora, ali su val
za valom bili progonjeni. Svi naporno rade, ali naše
koordiniranje nije uspjelo dostići razinu na kojoj smo bili
prije progona.

Učitelj: Progon zla jednostavno ne može dotaknuti učenike
koji zaista imaju jake ispravne misli. Kad je progon zla bio
najgori, takvi učenici nisu ostavili nikakve propuste koje bi
zlo iskoristilo. Oni koji su istinski imali jake ispravne misli su
se mogli oduprijeti (progonu). Međutim, oni koji nisu imali
jake ispravne misli nisu mogli izdržati. Možda ćete se
razveseliti kada učenik veteran koji do tada nije istupio
konačno istupi jer ćete tada imati još jedan par ruku koje
pomažu. Ali ne zaboravite da su ljudske vezanosti te koje su
ga sputavale da istupi, a te ljudske vezanosti će sa sobom
donijeti probleme. Zlo je uhitilo takvu osobu zbog straha ili
zbog problema u kultivaciji. Ali, rekavši to, ako su njegove
ispravne misli uistinu jake i ako je došao do razumijevanja
na visokoj razini, čak i ako se vraća na put i počinje iznova,
on ipak može odagnati progon. Jedino ako je takav slučaj, ta
osoba će biti relativno stabilna i neće iskusiti probleme.
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zapravo znaju da je zla KPK loša, zato ako kažu da ste se
pridružili demokratskim aktivistima ili da ste dio neke
demokratske stranke, ne morate se previše zamarati time
zasada. Možda vi gledate na to (što radite) kao: „Samo želim
da vidiš zlu KPK u njenom pravom svjetlu i nakon toga ću ti
reći što je zapravo Falun Gong.“ U redu je ići korak po korak.
Zapravo, mnogi ljudi bi željeli baš to da Falun Gong sada uđe
u politiku i da sruši zlu KPK (publika se smije). Većina Kineza
gaji tu misao. Iako Falun Gong ne želi njenu moć i nismo
politički nastrojeni, vi trebate razlikovati je li to što obični
ljudi govore namijenjeno kao kritika ili jednostavno kao
odraz njihovog plitkog razumijevanja. Na taj način ćete se
uspjeti nositi sa stvarima u skladu sa situacijom i biti
učinkovitiji u rješavanju problema.

Učenik: Dok objašnjavaju istinu, mnogi učenici iz Kine dijele
jedino Devet komentara i fokusiraju se jedino na društvena
pitanja i istupanje iz KPK. Izgleda kao da razmišljaju da je
govoriti pozitivno o Falun Gongu nešto zastarjelo.

Učitelj: Možete napisati članke za Minghui o vašem
razumijevanju i podijeliti tu perspektivu sa učenicima iz
Kine. Možete razgovarati s njima i reći im. Moramo
informirati ljude o Falun Gongu. Najbazičnije stvari, poput
toga što je Falun Gong, nikad ne bi trebale biti izostavljene.
Moramo govoriti o tome. Ljudi koji nisu čuli istinu i ne znaju
što je Falun Gong, ili ljudi koji imaju predrasude o Falun
Gongu, ne znaju i ne razumiju stvari na najtemeljnijoj razini,
a uzrok za njihove predrasude su indoktrinacije zle KPK.
Stoga ih i dalje trebate informirati o Falun Gongu i, zapravo,
to bi vam trebao biti fokus._
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Učenik: Mogu li mjesta za proizvodnju naplaćivati za Dafa
knjige koje izrade?

Učitelj: Davno sam rekao da je dopušteno da se povrati
uloženi novac kad pravite Dafa knjige za prodaju.

Učenik: U knjige su se unijele promjene rečeničnih struktura
i trebaju li, stoga, ljudi u kontinentalnoj Kini sada masovno
proizvoditi nove verzije i besplatno ih podijeliti učenicima?

Učitelj: To ovisi o onome što su ljudi u stanju učiniti. Ako
imate uvjete za to, onda krenite i napravite ih. U suprotnom
možete pričekati još neko vrijeme. Što se tiče besplatnog
dijeljenja učenicima, krenite ako ste zaista u stanju to
učiniti. To su, zapravo, vrlo specifične stvari i znat ćete što
trebate raditi kad malo razmislite.

Učenik: Pozdravljam Učitelja u ime Dafa učenika iz
Changchuna. Nedostajete učenicima. Prije progona su
asistenti u asistentskim centrima igrali važne uloge, a sada u
progonu su puno propatili. Mnogima od njih trenutno ne ide
najbolje i osjećam da je to velika šteta. Fa ispravljanje se bliži
kraju, a što će biti s tim ljudima? Na koji način bi im mogli
pomoći?

Učitelj: Kad objašnjavamo istinu prema svima se odnosimo
na isti način. Progon zla je prouzrokovao veliku patnju za
asistente. Ali ja ne priznajem ovaj progon naših učenika i (zli
elementi) se temeljito uništavaju tijekom Fa ispravljanja.
Međutim, zlo i dalje luđački progoni Dafa učenike u ovom
vremenu prije dolaska Fa ispravljanja i zbog toga kažem da
su izvanredni svi koji mogu proći kroz to. Asistenti iz
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Učenik: Dafa učenici iz kontinentalne Kine koji rade u polju
znanosti i tehnologije šalju pozdrave poštovanom Učitelju!
Zla partija je zatrovala skoro svakog učenika u Kini, od
osnovne do srednje škole, indoktrinirajući ih lošim stvarima o
Dafa. Bi li bilo u redu da se fokusiramo na te učenike i njihove
učitelje u našem trenutnom radu na objašnjavanju istine i da
im pomognemo istupiti iz KPK i njenih organizacija? To je
donekle jednostavnije napraviti, i tu akciju možemo podržati
pružajući im informativne materijale.

Učitelj: Naravno da možete raditi takve stvari. Što se tiče
takvih posebnih pitanja, jedino mogu reći da kada
primijetite problem dok objašnjavate istinu, trebali biste
krenuti naprijed i pozabaviti se tim problemom.

Učenik: Shvatili smo da je jedan od glavnih razloga zbog kojeg
određene regije pate od ozbiljnog progona taj da tamo nema
dovoljno materijala koji na lokalnoj razini razotkrivaju zlo.
Također, materijali koje imaju generalno nisu detaljni s
informacijama o obiteljima počinitelja, i osobito njihove
djece. Zbog toga počinitelji ne osjećaju pritisak društvenog
mišljenja te su se neki počeli ponašati još gore. Mnogo puta
smo imali takve lekcije. Nisam siguran je li to ispravno
gledište?

Učitelj: To su zaista neki od faktora koji doprinose situaciji.
Možete izvijestiti (o detaljima koje ste spomenuli) na
Minghuiju, neka učenici prikupe preciznije informacije o
zlu, neka izvijeste o njima i neka lokalni učenici energično
otkriju te loše ljude. U takvim stvarima bi trebao pomoći
Minghui i trebali biste ovo što sam rekao prenijeti
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učenicima u tim područjima, u kojima to nije napravljeno, ili
u kojima to nije urađeno u dovoljnoj mjeri.

Učenik: Neki članovi obitelji praktikanata koji su preminuli
zbog progona sada zbog toga gaje mržnju prema Dafa.
Trebamo li se odnositi prema tim članovima obitelji, koji su
sami po sebi žrtve progona i koji imaju teškoće u
razumijevanju istine, na isti način na koji se odnosimo prema
ostalim živim bićima?

Učitelj: Naravno da možete. Morate im razjasniti činjenice.
Neka shvate tko je ubio njihove članove obitelju u ovom
progonu – zla KPK.

Učenik: Je li dopušteno da učenici kupuju materijale za
objašnjavanje istine od lokalnih mjesta za proizvodnju? Na
primjer, da plate jedan yuan za CD, ili čak i manje za letak
itd.

Učitelj: Takvi materijali se obično podijele besplatno. Ako
mjesto za proizvodnju bude imalo problema s novcem i
počne naplaćivati učenicima, što će onda uraditi učenici koji
nemaju primanja ili čija su primanja vrlo niska?
Sagledavajući to iz perspektive spašavanja ljudi, ponekad je
teško dati ljudima nešto čak i kad je besplatno, a ako
počnete naplaćivati onda je još manje vjerojatno da će to
ljudi htjeti uzeti. Zar to ne bi otežalo spašavanje ljudi? U
nekim područjima su naši Dafa učenici imućni i svi oni
mogu sudjelovati i zajedno podržavati mjesto za
proizvodnju. Međutim to ne bi funkcioniralo u područjima
gdje učenici financijski ne stoje tako dobro.
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